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Referat af ord i nar generalforsam li ng
torsdag den 12. marts 2015 kl. 19.00

Til stede fra bestyrelsen: Henrik Hogstrup, Rolf Christensen, Keld Johansen (ingen afbud)

Bestyrelsen talte kun ovennevnte, idet Ole Michelsen fraflyttede Vindinge i efterAret og
dermed udtrAdte fsr tid, og kasserer Preben Jorgensen afgik ved doden den 20. januar.

Generalforsamlingen indledtes med et ojebliks stilhed for at ere Preben Jorgensens
minde.

1. Valg af dir igent

a. Bestyrelsen foreslog Jorgen Petersen (MV 10), som blev valgt.
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet med hus-
standsomdelt indkaldelse og afholdt inden udgangen af marts. Generalforsamlin-
gen blev dermed erkleret beslutningsdygtig.

b. 14 medlemmer var ti l stede, heraf 13 stemmeberettigede - ingen ved fuldmagt.

c. Der var indkommet 1 forslag fra medlemmerne. Dirigenten foreslog, at dette blev
behandlet som punkt 4 far fremleggelse af budget.

2. Bestyrelsens beretning for det forgangne Ar

Fremlagt af formand Henrik Hogstrup:

I vinterhalvAret 2013-2014 blev der ryddet op efter efterArsstormen, og omrAdet
med buske og traer ud for MV84 blev ryddet. Det var samlet set en storre opga-
ve. Omridet blev i efter6ret planeret, og efter samrdd med nogle naboer blev
der fundet en egnet beplantning.

I nogle af de gronne omrAder er flere af de gamle buske gAet ud, og de vil i lsbet
af 6ret blive udskiftet, sA den samlede beplantning i de enkelte arealer stadig vil
fremsti som en helhed.

Et ti lbagevendende problem er stadig, at enkelte grundejere anvender vores
gronne omrAde til at smide deres haveaffald ud i. Affaldet - mest fra gresplener
- soges skjult under buskene. Men haveaffald fra private haver skal man bortskaf-
fe p6 anden vis - ikke i de gronne omr6der.

Og et li l le suk omkring vores affaldsspande langs med stien: De er ikke beregnet
til papkasser og andet husholdningsaffald.
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3.

SporgsmAl fra grundejerne.

MV 46: Ny traktor kobt for 1 6r siden, kun brugt at 6n mand. Kan pdkorsel ske
igen, er der en garanti? Bar fareren have en uddannelse?
Det var et solouheld, det kan i teorien ske igen. Uheldet skyldtes en
kloakrist, som ikke var lukket ordentligt, og det har vi aldrig oplevet
tidligere.

Herefter blev formandens beretning enstemmigt godkendt.

Forelaggelse af det reviderede regnskab for 2014

Grundet kasserer Preben Jorgensens frafald blev regnskabet fremlagt af formand
Henrik Hogstrup (regnskabet blev udsendt som bilag til indkaldelsen).

SporgsmAl fra grundejerne:

MV 46: Henlaggelse til sti, hvad best6r det i? Hvad med fliserne langs hoved-
stien?
Der henlagges til Arnemosesfien samt flisebelegning pd vore

, egne stdesfier m.m. Alle betaler labende til opsparingen, som henleg-
ges. Vi vedtog pd generalforsamlingen 2014, at henleggelsen skulle
gelde renovering af asfalt, ikke fliser. Men det vil indgit i den samlede
overuejelse som ogsii dengang besluttet.

MV 36: Havetraktor, udgifter kr. 10.000,- Hvad er de sidste 7 .843,-?
Benzin og seruice. Maskinen bruger en del mere (dyrere) brendstof end
den gamle.

MV 18: Fulgte der ikke en servicekontrakt med ikabet?
Nej, vi har kabt traktoren til en god pris, uden seruicekontrakt.

MP 11: Hvad dekker lonninger?
Arbejde i gront omrdde, herunder vedligeholdelse af legeplads og
tomning af skraldespande.

Herefter blev regn'skabet enstemmigt godkendt.

Forslag fra medlemmer

Der var indkommet et enkelt forslag, som blev motiveret pA generalforsamlingen:

MV 66 foreslog faldning af de tre store egetreer pA hovedstien bag deres
ejendom (lige ved legepladsen). MV 66 anfarte, at dette tidligere har varet
pA bOstyrelsens "to do-liste" men er ikke sket, hvilket afstedkom forslaget.

Svar fra bestvrelsen.

Vi har undersogt omkostningerne. Treerne skal feldes af en professionel,
prisniveau ca. kr. 5.000,-. Hertil kommer bortkorsel, prisniveau ca. kr. 3.800,-

4.
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PA sidste generalforsamling blev det vedtaget at indksbe en ny planeklipper. Den
fungerer fint. Men vi har haft et uheld med den, idet der under gresslining blev
pAkart en kloakrist. Det er en rist vi har kart hen over mange Ar uden problemer,
men vi har en formodning om, at risten ikke har veret lukket fuldstendigt. Det
medforte desverre en reparation pA ca. kr. 10.500,-,

Til vores GR@N DAG i slutningen af april modte vanen tro flere beboere op, og
det var dejligt at konstatere, at flere nye beboere ogsA modte frem.

GRON DAG 2015 bliver den 9. maj kl. 09:30, hvor vi modes ved legepladsen.

Efter asfalteringen af stierne i efterAret 2013 konstaterede vi i forAret, at asfalten
pA sidestien ud for MP 65 ikke var udfort som aftalt, idet halvdelen af stiens
bredde over en lengde pA ca. 25 meter blev gennembrudt af en aggressiv
gresart. Allerede inden asfalteringen i 2013 var vi klar over, at det pAgeldende
areal var problematisk, og vi fik dengang indskrevet i aftalen med Skanska, at der
skulle lagges en ekstra asfaltmembran under den almindelige asfalt.

Skanska Asfalt blev i januar 2014 opkobt af Colas A/S, sd vi rettede henvendelse
til Colas og pApegede, at der ikke var lagt en ekstra asfaltmembran som aftalt
med Skanska. Vi havde flere moder, hvor Colas fastholdt, at arbejdet var udfort
som aftalt. Vi meddelte herefter Colas, at vi ville inddrage vores rAdgivende
ingenior pA projektet, og sA begyndte Colas sA smAt at erkende, at arbejdet nok
ikke var udfari som aftalt.

Vi blev sA spurgt om, hvordan vi mente det skulle udfores og konsulterede den
rAdgivende ingenior, som anbefalede at asfalten skulle skares op, og at bunden
skulle udskiftes med et nyt lag stabilgrus.

Vi blev herefter enige med Colas om, at vores forening afholdt omkostninger
under asfalten, og Colas afholdt de resterende omkostninger. Vores andel blev pA
forh6nd aftalt ti l kr. 5.000.-.

PA sidste Ars generalforsamling kunne vi oplyse, at Roskilde Kommune pA et tids-
punkt i lobet af 2014 ville foretage en gennemgang af vore fortove i Morbjergpar-
ken og Morbjergvenget for at rette belegningen og udskifte odelagte fliser, hvor
det var nodvendigt. Dette arbejde blev p6begyndt i april mAned og afsluttet en-
gang i jun i .

Vi har indgAet en ny aftale om snerydning med en lokal entreprenor, som udforer
arbejdet tilfredsstillende.

Og til slut - sA er der lige en handelse her fra 2015. Sidst i februar konstaterede
vi, at mange af hjornerne ved overkorslerne fra stamvejene til sidevejene i bAde
Morbjergparken og Morbjergvenget var kartfuldstandig i smadder. Vi konstate-
rede ogsA, at det var den ugentlige skraldebil, som var begyndt at skere hjorner-
ne af, sA gresrabatterne blev fuldstendigt odelagt.

Den 27. februar skrev vi ti l Roskilde Kommune om problemet, og den 4. marts var
der besog fra vognmandfirmaet, som erkendte, at de havde et problem og at de
snarest ville reetablere de odelagte omrAder. Vi har i dag fAet tilbagemelding fra
Roskilde Kommune om, at "NAr vejret bliver ti l det, kommer materielgArden og
reparerer rabatterne".
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altsA samlede omkostninger anslAet ti l hojst ca. kr. 10.000,-.

SporgsmAl fra grundejerne:

MV 36:: Man kunne samtidig overveje at felde det store piletra "pA" legepladsen.
Dette er ikke planen p.t. Beboere som mdtte anske treet fjernet kan evt.
stille forslag om det p€t neste drs generalforsamling.

Forslaget blev enstemm igt vedtaget.

5. Fremlaggelse af budget for 2015 samt fastsattelse af kontingent

Grundet kasserer Preben Jorgensens frafald blev budgettet fremlagt af Henrik
Hogstrup (jf. bilag udsendt samtidig med indkaldelsen).

SporgsmAl fra grundejerne:

MP 43: Feldning af traer vil pivirke budgettet. Ja, hajst ca. 10.000,- jf. pkt. 4.
Hvad dekker 10.000,- ti l legeplads?
Belobet dekker bl.a. et nyt vippedyr, som netop er anskaffet og ved at
blive opstillet.

MP 11:, Har der veret store udgifter ti l snerydning?
lkke i 2014, men vi afsetter altid et belab til snerydning, sd udgift hertil
ikke overrasker.

Det blev besluttet, at posten Gartner og planter i budgettet forhojes med kr. 10.000,- til
kr. 18.000,-. Budgettet viser dermed et forventet underskud i 2015 pA kr. 6.300,- ved
fastsattelse af et kontingent pd uandret kr. 1.000,- for et 6r.

Budgettet blev herefter enstemmigt godkendt.

6. Valg til bestyrelsen

Henrik Hogstrup (MP 41) og Keld Johansen (MP 1) blev genvalgt for 2 Ar.
Dorthe Jensen (MP 18) blev valgt for 2 Ar.
Mark Nielsen (MP 1 1) blev valgt for 1 Ar.

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen

Lisa Witt (MV 66) blev valgt for 1 6r.
Lars Sorensen (MP 43) blev valgt for 1 Ar.

8. Valg af revisor og revisorsuppleant

Jesper Christensen (MP 45) blev valgt som revisor.
Jorgen Petersen (MV 10) blev valgt som revisorsuppleant.
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9. Eventuelt

MP 11: Vi oplever krydset MP 1 / MP 2 meget glat i frostvejr, kan vi gore noget ved
det?
Kommunen har nedprioriteret rydning og saltning pd mindre veje. Men vi
retter henvendelse i hdb om, at de vilse pd problemet.

MV 46: Hvorfor er der ikke kobt/monteret en kost pA den ny havetraktor - den kunne
fx bruges til rydning af grenstumper m.m. pA hovedstien?
Vi har ikke vurderet det nadvendigt men tager det op i bestyrelsen.

Herefter erklerede dirigenten generalforsamlingen afsluttet kl. 1 9.45.

Bestyrelsen bestdr herefter af:

Henrik Hogstrup (MP 41)
Rolf Christensen (MV 48)
Dorthe Jensen (MV 18)
Mark Nie lsen (MP 11)
Keld Johansen (MP 1)

Referent:

Efter selve generalforsamlingen afholdt Torben Thomsen (MV 36) et indleg om, hvordan
man forebygger indbrud.

Highlights fra Torbens indleg:

. Vindinge er i ojeblikket langt mindre plaget end nabobyer som fx Havdrup og
Tune. Der ses en del underboringer, navnlig om natten, serligt i toplanshuse.

. Ver opmarksom pA personer, der ferdes i omrAdet og ikke ser ud til at "hore til".
Det gelder ogsi biler, som st6r parkeret. Tag et foto og ring evt. til politiet, hvis du
observerer noget mistankeligt.

. Kig efter "m€rker" i form af sere genstande, som er lagt fx i indkorslen eller ved
postkassen. For 6r ti lbage havde vi 86 indbrud indenfor en kort periode, hvilket
viste sig at vere herboende unge mennesker

. Den vigtigste sikring af hjemmet er at gore det svart for tyvene at komme ind,
samt ikke at lade "let omsattelige genstande" ligge synligt fremme.

. Gem smykker og andre smA verdigenstande pA utraditionelle steder, fx pA loftet.

. "Nabohjelp" ti l tomning af postkasser, opfyldning af skraldespande, gresslAning.
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